
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

OKT!TÁS, SPORT ÉS IFJÚSÁGI BIZOTTSÁG! 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2023. november 30. (csütörtök) napján 8 óra 5 perckor a Polgármesteri Hivatal 
Polgármesteri tárgyaló termében megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak:    Murvai Árpád bizottsági elnök- 
     Faragó Zsolt elnökhelyettes- 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag; 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag; 

 

Távolmaradását jelezte:   Móra Viktória képviselő. 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető- (!z aljegyző 
megbízásából jegyzői megbízottként) 
Majnay Gábor osztályvezető- 
!sztalos !drienn sport és ifjúsági referens- 
Kovács Klaudia adminisztrátor 

 

Murvai Árpád elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy az 5 tagú 
bizottságból 4 tag jelen van, így a bizottság határozatképes; !z elnök a nyilvános ülést 8 óra 

5 perckor megnyitja. 

 

Murvai Árpád elnök: Tisztelettel és szeretettel köszöntök mindenkit, külön megköszönve, 

hogy ilyen korán, 8 óra 5 perckor így együtt lehetünk. Ennek okát is meg fogjuk tudni, de előtte 
jegyzőkönyv kedvéért tisztáznám, hogy a Bizottságban 4 fő jelen van, tehát határozatképesek 
vagyunk. Viktória jelezte, hogy nem tud részt venni a mai ülésen. A meghívóban láttátok a 
napirendet. ! kiküldött napirendi pont keretében tárgyalnánk meg a Vakok és Gyengénlátók 
kérelmét, valamint az Ivó Szarvas szobor sorsát/ Ezen kívül új napirendi pont javaslat lenne a 
KSC kérelme, valamint az UFC kérelme/ Először az új napirendi pontokra szavaznánk/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a „T!RR KSC Szekszárd kérelme” tárgyú előterjesztés zárt ülés 
napirendre vételére vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel az „Utánpótlásnevelő Football Club kérelme” tárgyú 
előterjesztés nyilvános ülés napirendre vételére vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

 



!z elnök javaslatot tesz a napirendi pontok sorrendjére, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök a nyilvános ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen 

szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 

Nyilvános ülés: 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat bizottsági keret felosztásáról 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

Zárt ülés: 
 

2. napirendi pont: 

! T!RR KSC Szekszárd kérelme 

(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

Nyilvános ülés: 
 

3. napirendi pont: 

Utánpótlásnevelő Football Club kérelme  

(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

___________________________________________________________________________ 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat bizottsági keret felosztásáról 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

Murvai Árpád elnök: Mindenki ismeri azt az SZMSZ-ben is elrendelt és a Bizottságunk számára 
is kötelező rendeletet, hogy amely szervezetnek, egyesületnek tartozása van az önkormányzat 
felé, vagy önkormányzat által üzemeltetett, tulajdonolt cég felé, azt nem tudjuk segítségben 
részesíteni/ Sajnálatos módon itt elég magas összeggel tartozik a kérelmet benyújtó Vakok és 
Gyengénlátók Szövetsége az önkormányzat és a vagyonkezelő felé, úgyhogy ezt a kérelmet én 



sajnos nem tudom támogatni, illetve javaslom, hogy ne támogassuk, mert nem 
támogathatjuk/ !ki ezzel egyetért, az kézfelemeléssel jelezze/ Köszönöm/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 

117/2023; (XI;30;) határozata 

Vakok és Gyengénlátók Tolna Megyei Egyesület kérelemének elbírálásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága megtárgyalta a Vakok és Gyengénlátók Tolna Megyei Egyesület kérelemét, és 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének a közpénzek felhasználásának 
átláthatóságáról, valamint az államháztartáson kívüli források átadásáról és átvételéről szóló 
3/2017/ (II/ 8/) önkormányzati rendeletének 3/ § (5) bekezdés c) pontjára tekintettel dönt arról, 
hogy kérelmező számára támogatást nem nyújt/ 
 

Határidő: 2023;november 30; 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 

Murvai Árpád elnök: Másik megtárgyalandó kérelmünk az Ivó Szarvas ügye, a pénz szűkében 
lévő KCV megsegítése/ Megkérem Mónikát, hogy ismertesse ezt az alaphelyzetet/ Köszönöm/ 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: ! KCV ülésén kedden, felosztották a bizottsági keretet/ 
Magasabb összegre vonatkozóan érkezett be kérelem, mint amennyi összeggel a KCV még 
rendelkezett, ha jól emlékszem, akkor az Ivó Szarvasnak a felújítása 880/000/- forintba kerülne, 
ezt mondta el Csötönyi László elnök úr az ülésen/ ! KCV-nek ebből a 880/000/- forintból, 
355.500.- forintja volt, amit erre tudott áldozni/ Így a Bizottság, hogyha van erre indíttatás, 
akkor a maradék összegből tudja támogatni az Ivó Szarvas szobornak a felújítását/ 
 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen/ Megkérem Gábort, hogy ismertesse a bizottság 
keretét/  
 

Majnay Gábor osztályvezető: A Bizottságnak 1/068/817/- forintja van/ Ha lejön a 524.500.- 

forint, akkor marad 543.817.- forint. 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen az ismertetést/ Tehát, hogy aki nem volt KCV-n, úgy 
tudja eredményesen és sikeresen lezárni a Kultúra és Civil szervezet Bizottság ezt az évet, ugye 
számára is kötelező a mai dátum, hogy megsegíti azokat a kérelmező egyesületeket, akik az 
adventi és a karácsonyi ünnepséggel kapcsolatban a város lakosai felé valamilyen műsort 
produkálnak/ Ennek az egyik feltétele, hogy kifizesse a helypénzt, vagy mondják azt, bérleti 
díjat, tehát most megint ott vagyunk, hogy az önkormányzati bizottság pénzéből fizetjük az 
önkormányzat által fönntartott közművelődésit/ Egyik zsebből a másikba, de így van/ ! 
Bizottságnak nem lett volna összege az Ivó Szarvas végleges elhelyezésére és ezen igények 
megtámogatására/ Tehát úgy gondolom, hogy az lenne a gesztus, hogy megsegítjük a másik 



bizottságot és ha ’24-ben úgy járnánk, hogy kölcsönkenyér visszajár, akkor nyilván, hogy 
kérelmezni fogjuk/ Van-e ehhez kérdés? Nem látok ilyet/ Hozzászólás? 

 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Támogatom ezt a kérést, mivelhogy a Kulturális 
Bizottság azért jóval szerényebb keretekből gazdálkodott ebben az évben is, mint kellett volna. 

Mi sem voltunk nyilván egy nagy fedezettel rendelkező bizottság, de ezt a kérést ezért 
támogatom/ Köszönöm/ 
 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én ugyan így egyetértek, maximálisan/ Ez így korrekt/ 
Támogatni kellene/ Most viszont mivel összefüggő összegek vannak ugye/ Későbbi napirendi 
pont keretében csapatedzőre tennénk javaslatot/ Ez érintheti a bizottság keretét/ 
 

Majnay Gábor osztályvezető: !z a döntés a bizottság keretét nem befolyásolná/ 
 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm, akkor maradjunk ennél napirendnél és ezt hagyjuk a 
következőre/ Nekem ehhez az ismertetett helyzethez van határozati javaslatom/ Kérem, hogy 
hallgassátok meg/ Egyetértve azzal, amit mondtatok, a támogatással, annak a kiegészítése 
lenne/ Tehát egy határozati javaslat. Szekszárd Megyei Jogú Város Oktatási, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága felkéri a KCV elnökét az Ivó Szarvas szobor városunkba való szállításának 
megszervezésére, felavatásának előkészítésére/ Ugyanezzel a kéréssel fordul az Oktatási, 
Sport és Ifjúsági Bizottság a hivatal illetékeséhez is/ Szekszárd Megyei Jogú Város Oktatási 
Sport és Ifjúsági Bizottság felkéri a KCV elnökét az Ivó Szarvas című alkotás szoboravatási 
ünnepségének megtervezésére és a szoboravatási ünnepség megtartására, és ugyanerre 

felkéri az Oktatási, Sport és Ifjúsági Bizottság elnökét, hogy a KCV elnökének a fentiekben 
nyújtson segítséget/ Határidő. 2023/ december 1// Felelős. Gyurkovics János alpolgármester 
úr, Csötönyi László KCV elnök és Murvai Árpád Oktatási, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke/  
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: ! december 1/ napi határidő nehezen lenne 
teljesíthető/  
 

Murvai Árpád elnök: Arra gondoltam ez alatt, hogy december 1-el induljon neki, nem kell 

megszervezni rögtön, de kezdje el/  
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Javasolnám, hogy inkább az legyen a határidő, amire 
ezt be kellene fejezni/ ! hivatalnak így kell beszámolnia a határozatok végrehajtásáról is/ 
 

Murvai Árpád elnök: Rendben, amikorra be kell fejezni, az legyen december 14/ !ttól függ, 
„milyen gyorsan teszi meg a Szarvas a távolságot”/ !z alkotó feleségénél van és addig „nem 

szabadul ki ebből a fogságból, amíg le nem perkáljuk”/ Kérem, hogy aki az Ivó Szarvas és KCV-

nek nyújtandó megsegítés ügyében egyetért a határozati javaslattal az kézfelemeléssel 
jelezze/ Köszönöm/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
  



Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 

118/2023; (XI;30;) határozata 

az Ivó Szarvas Szoborról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a Szervezeti és 
Műkődési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendeletének 1/ melléklet 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1/1/ pontja alapján 

 

1. dönt arról, hogy az Ivó Szarvas Szobor helyreállítására és visszahelyezésére 524/500 
forintot biztosít a bizottsági keret terhére- 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Murvai Árpád elnök 

 

2. felkéri a Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottság elnökét, valamint a 
Polgármesteri Hivatalt az Ivó Szarvas Szobor Szekszárd városba való szállításának 
megszervezésére, felavatásának előkészítésére- 

 

Határidő: 2023. december 14. 

Felelős: Csötönyi László képviselő, Herr Teréz főépítész 

 

3. felkéri a Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottság, valamint az Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottság elnökét az Ivó Szarvas című alkotás szoboravatási 
ünnepségének megtervezésére és a szoboravatási ünnepség megtartására/ 
 

Határidő: 2023. december 14. 

Felelős: Csötönyi László képviselő, Murvai Árpád elnök, Gyurkovics János 
alpolgármester 

 

! bizottság 8 óra 18 perctől 8 óra 23 percig zárt ülést tartott, majd a zárt ülés befejeztével 
nyilvános ülésen folytatja munkáját az elfogadott napirend alapján; 
 

3. napirendi pont: 

Utánpótlásnevelő Football Club kérelme  

(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

Murvai Árpád elnök: Még egy kérdés van hátra, „wie viel” forintunk maradt? Mert javaslom, 
hogy azt az UFC kérelmét befogadva az UFC utánpótlás csapatának egy nemzetközi tornán 
való részvételére fordítsuk/ Köszönöm/ 
 

Majnay Gábor osztályvezető: ! fennmaradó összeg akkor 543/812.- forint. 

 



Murvai Árpád elnök: Ez az utolsó lehetőségünk, hogy bárkit segítsünk. Kimerítettük ezzel a 
keretünket/ Kérem, hogy aki egyetért azzal, hogy az UFC utánpótlás csapatát nemzetközi 
tornára vagy azon való részvételre segítsük, ezzel az összeggel, az kézfelemeléssel jelezze/  
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 

120/2023; (XI;30;) határozata 

az Utánpótlásnevelő Football Club kérelméről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a Szervezeti és 
Műkődési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendeletének 1/ melléklet 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1/1/ pontja alapján 

 

1. dönt arról, hogy az Utánpótlásnevelő Football Club részére 543/812 forint támogatást 
nyújt a bizottsági keret terhére nemzetközi tornán való részvételre- 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Murvai Árpád elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a támogatói okirat elkészítése, és a támogatási összeg 
átutalására/ 

 

Határidő: 2023. december 15. 

Felelős: dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető, Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: ! korábbi ülésen felvetődött, hogy az MLSZ-el 

kapcsolatban járjak el/ Ehhez szükségem lenne egy meghatalmazásra/  
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Lehet, hogy !lpolgármester Úr aláírhat egy 
meghatalmazást bizottsági döntés nélkül is/ Ezt megvizsgáljuk, mert azt még ma 
!lpolgármester Úr ki tudja adni/ 
 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Legyen nyoma annak, hogy a Bizottság javasolja az 
!lpolgármester Úrnak egy határozatban/ 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Igen, ez jogos javaslat lenne, csak miután elfogadod a 

napirendet, utána már nem vehetsz fel új napirendet. 

  



 

Murvai Árpád elnök: Nekem az a véleményem, hogy Mónika járjon utána, hogy az 
alpolgármester adhat-e engedélyt, ha ehhez az kell, hogy a bizottsági elnök is megerősítse ezt, 
akkor aláírjuk ketten is/ Köszönöm a részvételt és bezárjuk az ülést. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 8 óra 27 perckor 

berekeszti.  

 

 

 

 

Mácsik Henrietta 

        jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

 

Készítette: 
   dr. Holczer Mónika 

jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

Murvai Árpád 

elnök 

 
 
Ellenjegyezte: 

           dr. Biró Gyula 

           aljegyző 


